
 

 

 

 
MESTNA OBČINA MARIBOR 

MESTNA ČETRT  
Ivan Cankar 

 

 
Datum:  11. 6. 2015    
 

Z A P I S N I K 
 
6. redne seje Sveta MČ Ivan Cankar, ki je bila v sredo, 10. junija 2015 ob 18.00 uri v 
prostorih Mestne četrti Ivan Cankar, Partizanska cesta 1, Maribor.   
 
Prisotni člani in članice Sveta (v nadaljnjem besedilu člani Sveta): predsednik Sveta g. 

Ivan Celcer, g. Vladimir Pravdič, ga. Alojzija Duh, ga. Sonja Zimič, g. Dragan Žnider, ga. 

Olga Dmitrovič, g. Andrej Špenga, ga. Kaja Medved, g. Aleš Bogovič, g. Boris Rožman, ga. 

Helena Mlekuž. 

Odsotni člani in članice Sveta: ga. Ksenija Horvat (op.), ga. Lidija Šuen (op.), ga. Ida 

Selinšek (op.), g. Saša Pelko (op.). 

 

Ostali prisotni: g. Branko Štancer (član Komisije za komunalne zadeve, promet, urejanje 

prostora in varovanje okolja Mestne četrti Ivan Cankar), ga. Maja Ritonja (referentka MČ Ivan 

Cankar). 

 

 

PREDLAGANI DNEVNI RED: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  

2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

3. Obravnava in potrditev zapisnika 5. redne seje Sveta MČ Ivan Cankar 

4. Obravnava in potrditev realizacije FN MČ IC za leto 2014 in realizacija prihodkov MČ 

IC za leto 2014 

5. Pobude in predlogi 

6.  Razno  

 
 

1. točka 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 

Predsednik Sveta Mestne četrti Ivan Cankar, g. Ivan Celcer,  je lepo pozdravil vse prisotne in 

se jim zahvalil za udeležbo. Na podlagi izpolnjene in podpisane liste prisotnosti je ugotovil, 

da je od 15 izvoljenih članov Sveta prisotnih 11 članov Sveta, kar zagotavlja sklepčnost pri 

sprejemanju predlaganih sklepov. Če je na seji navzočih več kot polovica članov Sveta, Svet 

lahko veljavno odloča. Ga. Medved in g. Špenga sta se udeležila seje z dvajset (20) minutno 

zamudo. 

 

 



 

 

2. točka 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 

Predsednik Sveta je prisotnim prebral predlagani dnevni red, ki so ga člani Sveta prejeli 
skupaj z vabilom. Ker ni bilo podanih pobud za razpravo oz. predlogov za razširitev 
dnevnega reda, so člani Sveta glasovali in sprejeli 
 

SKLEP 1/6 

na podlagi izida glasovanja (11 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 11 PRISOTNIH). 

 

Člani Sveta Mestne četrti Ivan Cankar potrdijo predlagani dnevni red. 

 

 

3. točka 

Obravnava in potrditev zapisnika 5. redne seje Sveta MČ Ivan Cankar  

 

Zapisnik 5. redne seje Sveta so člani Sveta prejeli pred sejo skupaj z vabilom. G. Celcer 
je članom Sveta na kratko predstavil zapisnik. Člane Sveta je pozval, da podajo 
morebitne pripombe na zapisnik. G. Pravdič je predlagal, da naj se pri 7. točki, sklepu 
7/5, dopiše, kje potrebujejo novo samopostrežno trgovino. Samopostrežna trgovina je 
namreč potrebna v Košakih ali Krčevini. Popravljen sklep 7/5 se tako glasi: Člani Sveta 
Mestne četrti Ivan Cankar se strinjajo z razpisom za novo samopostrežno trgovino v 
mestni četrti (v Košakih ali Krčevini). 
 
G. Pravdič je opozoril na manjkajoči sklep glede manjkajočega zunanjega diska ter 
starega kopirnega stroja. Zunanji disk in star kopirni stroj (ki je bil zamenjan s strani 
MOM) se dasta kot predlog za odpis inventurni komisiji ob koncu leta 2015. Dodan sklep 
13/5 se tako glasi: Člani Sveta Mestne četrti Ivan Cankar se strinjajo, da se zunanji disk 
in star kopirni stroj dasta kot predlog za odpis inventurni komisiji ob koncu leta 2015. 
 
Drugih pripomb in dopolnil ni bilo zato je predsednik Sveta člane pozval h glasovanju. Člani 
Sveta so glasovali in sprejeli 
 
SKLEP 2/6 
na podlagi izida glasovanja (11 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 11 PRISOTNIH). 
 
Člani Sveta Mestne četrti Ivan Cankar potrdijo zapisnik 5. redne seje Sveta MČ Ivan 
Cankar z dopolnili ter popravki.  
 
 

4. točka 

Obravnava in potrditev realizacije FN MČ IC za leto 2014 in realizacija prihodkov 

MČ IC za leto 2014 

G. Celcer in referentka MČ Ivan Cankar sta na kratko predstavila realizacijo Finančnega 
načrta za leto 2014 ter realizacijo prihodkov za leto 2014. G. Celcer je dodal, da so denar 
dobro izkoristili. Realizacijo FN MČ Ivan Cankar za leto 2014 je pripravila Služba za MČ in 
KS iz evidence proračuna MOM za leto 2014, obrazložitev realizacije FN MČ IC za leto 2014 
je bila pripravljena v tajništvu MČ IC, realizacija plana prihodkov MČ IC za leto 2014 pa je 
bila pripravljena na osnovi podatkov službe za računovodstvo MČ in KS. Po kratki razpravi je 
predsednik Sveta, pozval člane h glasovanju. Člani Sveta so glasovali in sprejeli 
 
 



 

 

SKLEP 3/6 
na podlagi izida glasovanja (11 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 11 PRISOTNIH). 
 
Svet Mestne četrti Ivan Cankar sprejema in potrjuje realizacijo FN MČ IC za leto 
2014 z obrazložitvijo realizacije FN za leto 2014 in realizacijo prihodkov MČ IC za 
leto 2014.   
 

 

5. točka 

Pobude in predlogi 

 
1. Ga. Dmitrovič je opozorila na neurejena korita z rožami. Tudi ga. Medved je opozorila 
na probleme s košnjo, saj ponekod ni pokošeno. G. Celcer je pojasnil, da ima naša MČ 
probleme s košnjo, vendar so že začeli kositi in urejati okolico.  
 
2. G. Celcer je dodal, da bi bilo potrebno kupiti 20 plitvih krožnikov in 20 vilic za MČ Ivan 
Cankar, Partizanska cesta 1. Člani Sveta so glasovali in sprejeli 
 
SKLEP 4/6 
na podlagi izida glasovanja (11 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 11 PRISOTNIH). 
 
Člani Sveta Mestne četrti Ivan Cankar se strinjajo z nakupom dvajsetih (20) plitvih 
krožnikov in dvajsetih (20) vilic za MČ Ivan Cankar, Partizanska cesta 1.  
 
3. G. Celcer je seznanil člane Sveta, da je Župnija odnesla večino njihovih stolov iz Doma 
krajanov Košaki, saj jih tam več ne potrebujejo toliko. Zato je predsednik predlagal nakup 
stolov za Dom krajanov Košaki (približno 50 - 60 stolov). Člani Sveta so glasovali in 
sprejeli 
 
SKLEP 5/6 
na podlagi izida glasovanja (11 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 11 PRISOTNIH). 
 
Člani Sveta Mestne četrti Ivan Cankar se strinjajo z nakupom stolov v Domu 
krajanov Košaki (približno 50 – 60 stolov).  
 
Ostalih pobud ali predlogov pod to točko ni bilo.  
 
 

6. točka 

Razno 

 
1.  G. Celcer je člane seznanil z dopisom, ki so ga prejeli dne, 3. 6. 2015 iz Urada za 
komunalo, promet in prostor, Sektorja za komunalo in promet, v katerem g. Denis Kocbek 
predlaga spremembo prometnega režima. Predlaga se ureditev območja omejene hitrosti 
na 30 km/h (cona 30) na delu vzhodno od Košaškega dola. Prav tako bi se znotraj 
območja postavilo nekaj manjkajoče prometne signalizacije (predvsem znaki za slepo 
ulico). Spremenil bi se prometni režim na križišču Ulice nad mestom in Ulice Toša 
Primožiča, kjer bi bila po novi prometni ureditvi Ulica Toša Primožiča podrejena Ulici nad 
mestom.  
G. Celcer je pojasnil, da sta bila g. Kocbek in g. Štancer na ogledu. G. Štancer je 
pojasnil, da predstavljajo manjkajoči znaki za slepo ulico velik problem, prav tako tudi 
prevelika hitrost avtomobilov, zato podpira ta predlog.  
 



 

 

G. Špenga je mnenja, da bi morali ta predlog poslati na Agencijo za varnost v prometu in 
prositi za mnenje strokovnjakov, če je cona 30 na tem območju sploh smotrna. Cona 30 
ima tudi slabe strani, kot so prometni zamaški ter povečan CO2. 
Po razpravi so člani Sveta glasovali in sprejeli 
 
SKLEP 6/6 
na podlagi izida glasovanja (11 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 11 PRISOTNIH). 
 
Člani Sveta Mestne četrti Ivan Cankar se strinjajo z ureditvijo območja omejene 
hitrosti na 30 km/h na delu vzhodno od Košaškega dela, postavitvijo manjkajoče 
prometne signalizacije, ter z novo prometno ureditvijo, kjer bo Ulica Toša 
Primožiča podrejena Ulici nad mestom.  
 
2. G. Pravdič je opozoril tudi na manjkajoče prometne znake za največjo dovoljeno 
tonažo (prometni znaki za prepovedan promet za tovorna vozila, pri katerih skupna masa 
presega določeno). G. Celcer je pojasnil, da je Nigrad ob izgradnji Šentiljske ceste 
odstranil veliko prometnih znakov in ogledal, ki jih niso postavili nazaj. Zato je predlagal, 
da člani sprejmejo sklep, da naj Nigrad uredi prometne znake omejene skupne mase ter 
postavi ogledala, kjer so potrebna. Člani Sveta so glasovali in sprejeli 
 
SKLEP 7/6 
na podlagi izida glasovanja (11 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 11 PRISOTNIH). 
 
Člani Sveta Mestne četrti Ivan Cankar se strinjajo, da Nigrad uredi postavitev 
prometnih znakov za prepovedan promet za tovorna vozil, pri katerih skupna masa 
presega določeno (10 ton) ter postavi ogledala, kjer so potrebna. 
 
3. Ga. Kaja Medved je opozorila na veje smreke, na lokaciji Pod vinogradi 10. Veje naj bi 
preveč segale na cesto in tako poškodovale že več avtomobilov.  
 
4. G. Žnider je opozoril na problem kolesarskih stez in robnikov. Pločniki imajo namreč 
takšne robnike, da poškodujejo gume na kolesih. G. Celcer je pojasnil, da naj bi bile 
kolesarske steze na vozišču Šentiljske ceste označene do konca avgusta 2015.  
 
5. G. Celcer je pojasni, da se je cesta Zgornji Košaki – Dragučova – Vodole pred tremi 
leti uredila v makadamski obliki. Zdaj je potrebno asfaltiranje, saj so krajani dali zemljo v 
javno dobro. Dogovorjeno je, da občina Pesnica pokriva polovico, drugo polovico pa si 
delita MČ Ivan Cankar (25%) in KS Malečnik-Ruperče (25%). Cesta je pomembna tako 
za Košake, Dragučovo in Vodole. Površina asfalta bi merila približno 1700 do 2000 
kvadratnih metrov, kar ni velik zalogaj. Če se cesta ne bo asfaltirala bo prišlo do škode in 
sicer do zaraščanja trave. Po kratki razpravi so člani Sveta glasovali in sprejeli 
 
SKLEP 8/6 
na podlagi izida glasovanja (11 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 11 PRISOTNIH). 
 
Člani Sveta Mestne četrti Ivan Cankar se strinjajo z asfaltiranjem ceste Zgornji 
Košaki – Dragučova – Vodole, kjer polovico financira Občina Pesnica, 25% KS 
Malečnik-Ruperče in 25% MČ Ivan Cankar. Strinjajo se, da ga. Valerija Lešnik 
vstopi v stik z županom Občine Pesnica, glede asfaltiranja ceste Košaki – 
Dragučova – Vodole, v dolžini 430 m.  
 
6. G. Celcer je povedal, da je potrebno popravilo pločnika levo in desno na Kersnikovi 
ulici, ter tanka preplastitev (3 cm) Kersnikove ulice do septembra 2015. Po kratki razpravi 
so člani Sveta glasovali in sprejeli 
 



 

 

SKLEP 9/6 
na podlagi izida glasovanja (11 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 11 PRISOTNIH). 
 
Člani Sveta Mestne četrti Ivan Cankar se strinjajo s popravilom pločnika levo in 
desno na Kersnikovi ulici ter tanko preplastitvijo Kersnikove ulice (3 cm).  
 
7. G. Celcer je pojasnil, da krajani sprašujejo kaj se dogaja s kanalizacijo v Počehovi. 
Celotna Počehovska ulica bi se rada priključila na kanalizacijo. Po razpravi so člani Sveta 
glasovali in sprejeli 
 
SKLEP 10/6 
na podlagi izida glasovanja (11 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 11 PRISOTNIH). 
 
Člani Sveta Mestne četrti Ivan Cankar se strinjajo, da strokovne službe MOM 
opravijo pregled za priključitev na kanalizacijo v Počehovi – Počehovska ulica. 
 
8. G. Celcer je pojasnil članom Sveta, da je po žledu ostalo poškodovanih pet odbojnih 
desk na cesti diviacija med viaduktom Vodole 2 in Vodole 3. Te odbojne deske bi bilo 
potrebno popraviti oziroma zamenjati iz varnostnih in vizualnih razlogov. Po kratki 
razpravi so člani Sveta glasovali in sprejeli 
 
SKLEP 11/6 
na podlagi izida glasovanja (11 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 11 PRISOTNIH). 
 
Člani Sveta Mestne četrti Ivan Cankar so se dogovorili, da se takoj pristopi k 
popravilu oziroma zamenjavi petih odbojnih desk (poškodovanih po žledu) na cesti 
diviacija med viaduktom Vodole 2 do 3. Ograja je moteča vizualno in tudi 
varnostno.  
 
9. Ga. Dmitrovič je opozorila tudi na polomljena igrala v Kidričevem parku ob Srednji 
ekonomski šoli.  
 
10. O potrebi razsvetljave na cesti od Frajgrabe do Stolnega vrha so člani Sveta 
razpravljali že na prejšnji (5. redni seji) seji in tudi sprejeli sklep (6/5). G. Celcer je 
pojasnil, da se lahko luči ter ostali elektro material prenesejo iz Trubarjeve ulice na 
navedeno lokacijo. Člani Sveta so tako glasovali in sprejeli  
 
SKLEP 12/6 
na podlagi izida glasovanja (11 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 11 PRISOTNIH). 
 
Člani Sveta Mestne četrti Ivan Cankar se strinjajo, da se sklep 6/5 (Člani Sveta 
Mestne Četrti Ivan Cankar se strinjajo, da se na cesti od Frajgrabe do Stolnega 
vrha uredi razsvetljava. Razsvetljavo bi uredili v sodelovanju s KS Malečnik-
Ruperče, potrebovali bi 5-7 luči na KS/MČ (vsak polovico)) dopolni tako, da se luči 
in ostali elektro material prenesejo iz Trubarjeve ulice na navedeno lokacijo.  
 
Drugih pobud za razpravo več ni bilo zato se je predsednik Sveta g. Ivan Celcer zahvalil 
prisotnim za udeležbo.  
 
Seja Sveta  je bila zaključena ob 20.30 uri. 
 
Zapisala:                                                                                 
Maja Ritonja 
Referentka MČ Ivan Cankar 

 
 
 
 

Predsednik Sveta MČ Ivan Cankar 
g. Ivan CELCER 

 



 

 

 


